
   

REFERAT FRA STYREMØTE I  

KONGSBERG TREKKSPILLKLUBB 
 

Sted:   Klubbhuset  

Dato:  14. november 2011  

Klokkeslett: 19:00 

 

Til stede:  

  Svein Solvang   (formann)  

Stein Selseth    (sekretær) 

Øystein Gåsefra   (kasserer) 

Kjell Vidar Skullestad  (styremedlem) 

Morten Hostvedt   (styremedlem) 

   

Ikke til stede: 

Trude Saatvedt Lien  (nestformann) 

Rune Laugerud  (styremedlem) 

 

1. Referat fra siste styremøte 

- Opplest uten merknader.  

 

2. Aksjonsliste 

  
Aksjonsliste Kongsberg Trekkspillklubb Styremøte: 14. nov. 2011 

PUNKT SAK AKSJON ANSVARLIG FRIST 

1 Kulturskolen Ta et nytt møte med de. Trude 03.12.2011 

2 18.02.2012 
Planlegge ferdig  jub.konsert / fest. Lage ferdig 
spillelister. Purre opp de som ikke har svart for 
21/4 festen. 

Trude 03.12.2011 

3 Festeavtale 
Forhandle fram ny festeavtale for Indistriveien 8. 
Avgjøre hva vi skal gjøre. 

Svein 01.01.2012 

4 T-skorter/gensere 
Sjekke priser på gensere, t-skjorter til 40 års 
jubileet 

Stein 
 

5 Utstyr 
Opprette en prosjektgruppe for vurdering av behov 
på musikkutstyr. 

Stein Etter nyttår 

6 Foreninger, momsrefusjon 
Sjekke opp litt rundt dette. Trenger tid frem til 
møte den 3.12 

Svein  

7 Jubileumsåret 2012 
Sjekke om våre grupper vil spille på de forskjellige 
arragementene i løpet av året. Sette opp 
spillelister 

Trude 03.12.2011 

8 18.02.2012 
Innhente bilder, og lage tekst til 
historiepresentasjonen. 

Svein/Trude/Stein Etter nyttår 

9 Støtteordninger Sjekke hvilke støtteordninger vi kan søke på. Morten 03.12.2011 

10 Julebord Kjøpe duker, blomster og lys. Svein 03.12.2011 

11 Julebord Lage sanger til allsang ved bordet Morten 03.12.2011 



   
 

- Pkt. 3 – Vi har fått frist til 1.1.2012 for å ta en beslutning på videre festeavtale med 

KE. Svein forsøkte å få dette utsatt til årsmøte, men det fikk vi ikke. Svein skal for 

øvrig ha et møte med en i kommunen den 15.11.2011, som kanskje kan endre litt 

på saken. 

- Pkt. 4 – Vi setter en frist til januar for folk til å bestille t-skjorter, gensere osv. 

Dette setter vi inn i klubbavisen. Stein sender et bilde av t-skjorte og genser til 

Svein, for å ha med i klubbavisen. 

- Pkt. 6 – Vi kan ha leieinntekter på opptil 140 000,- før vi må betale moms på det. 

- Pkt. 8 – Svein trenger litt mer tid. Gir beskjed når han har noe klart. 

 

3. Økonomi 

 

Sparebank 1  kr                                291 839,62  

Kasser  kr                                    6 137,00  

Sum:  kr                               297 976,62  

Endring siden forrige møte (i kroner) -6 191,99  

Endring siden sist i % -2,04 % 

   

 

Økonomi i forhold til budsjett:  

- Vi ligger godt ann med økonomien i forhold til budsjett. Vi har ikke invistert noe 

på teknisk utstyr enda, men vi setter av tilsvarende beløp for neste år som vi hadde 

i år, for å kunne gjøre et reelt løft på utstyrssiden. Dette skjer nok ikke før neste år. 

 

4. Utarbeide retningslinjer for utbetaling av honorar 

- Styret har vedtatt at man ved forhåndsavklarte jobber som man vurderer som en 

jobb utover dugnadsarbeid, får en timelønn på kroner 250,- (max 4000 pr. år) 

 

5. Årsmøteinnkalling 

- Gjennomgang av saker som skal inn i avisen i forbindelse med årsmøtet/festen. 

 

6. Budsjett 2012 

- Vi hadde en gjennomgang av neste års budsjett. 

  

7. T-skjorter / Piquet -skjorter / College gensere. Fatte endelig beslutning. 

- Vi kommer til å bruke Kopisenteret på Kongsberg til dette. De skal ha 85,- for t-

skjorter og 275,- for gensere. Vi setter inn en "annonse" i klubbavisen på dette. 

Utpriser blir 150,- for t-skjorte og 350,- for genser. 

 

8. Åpne dansefester på klubbhuset. 

- Styret ønsker å oppfylle ønsker om flere dansefester i løpet av et år, så til neste år 

forsøker vi og få til 4 dansefester. 

 

 

 

 



   
9. Evaluering av hotellturen. Vurdere alternativer 

- Det er vurdert et annet hotell på Nesbyen, men vi forsøker Smedsgården til neste 

år også. Da legger vi bussprisen inn i hotellprisen, og ber de som skal være med 

om å betale på forhånd. Da betaler vi for hotellet, og hver og en betaler kun for 

drikke som man ønsker og "sette på" rommet. 

 

10. Innkomne skriv 

- Ingen 

 

11. Eventuelt 

- Stein savner tilbakemeldinger fra musikklederene om at de har vært på 

sosoialspilling. Ønsker at dette tas opp på neste musikkledermøte. 

- Arrangere spørreundersøkelse for klubbens medlemmer. Kartlegge ønsker og 

behov. 

- Varmepumpen er nå installert, og igangsatt. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtet slutt kl. 21:00 – Stein Selseth – Sekretær 

 

NESTE STYREMØTE: 2. desember 2011 kl: 17:00 


